

## 《单词百科:se是什么意思?se怎么发音?se的解释和用法》

英语单词se是什么意思?se怎么读?se怎么发音?瑞鸿网为您整理了se的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

### se怎么读

se的读音:[se ]

### se的意思

- 1、abbr.Sweden 瑞典;standard error (平均)标准误差;
- 2、n.[化]元素硒(selenium)的符号, 硒;

### se的相关词组

- 1、per se 本身, 本质上;

### se的近义词

- 1、selenium n. 硒;
- 2、southeast n. 东南, 东南方, (美国)东南部;东南地区;

### se的双语例句

- 1、The drug is not harmful per se, but is dangerous when taken with alcohol.

这种药本身无害，但与酒同服就危险了。

2、 Global warming per se is not really the problem; the catastrophic climate changes which might be caused by it are.

全球变暖本身并不是真正的问题；可能由它引发的灾害性天气变化才是问题所在。

3、 A detailed search for the isotopes of all the elements required a more precise technique.

仔细研究所有元素的同位素需要更精密的技术。

4、 METHOD: Headspace GC method was adopted for the determination with SE 30 capillary column and FID detector.

方法: 采用顶空气相色谱法,以SE-30毛细管柱为色谱柱,FID检测器。

5、 The poison secreted by the gallfly produces monstrous growths on the wild rose or oak tree.

瘿蜂所分泌的毒汁能使野玫瑰或橡树产生畸形生长。

6、 The Sb ore belt is Se, Te mineralizing prospect area probably in Southern Anhui Province.

皖南锑矿带很可能是Se、Te成矿远景区。

7、 This effect will be observable in SE and PP applications.

这一现象在SE和PP上都有观察到。

8、 Results SNR of FLASH-T1WI sequences was lower than those of SE-T1WI, TSE-T2WI ( $p < 0.001$ )

结果FLASH-T1WI的SNR低于SE-T1WI、TSE-T2WI,两者  $p < 0.001$ 。

9、 Such flow voids are best seen on long TR SE images.

这种现象在长TR(SE)信号影像上可以清楚地观察到。

10、 This arrangement is considerably more efficient in power and performance than regular Single Ended (SE) designs.

在电源和性能方面这个安排比常规的 SE 设计更有效率.

11、 Communicate with parts administrator at factory, UPS SCS, SE administrator and COL.

与驻厂补件管理员, UPS, SE仓库管理员及海福之间的沟通与合作.

12、 Such legislation is virtually per se unconstitutional.

该立法实质上其本身就是违宪的.

13、 Both the EII and the SE look a bit sharper than the E in the center.

EII 和SE的锐度都比E成像中心的要好.

14、 SE series spiral gear used for automotive air-conditioning compressor is successfully developed.

成功研制开发了SE系列汽车 空调压缩机 螺旋齿轮.

以上是瑞鸿网为您整理的se怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于se的用法、se的释义、se的相关详情请点击：<https://dict.ruihongw.com/se>